

COMMUNIQUE N° 18 / 00620 /MINESUP/SG/DAUG/SDEAC du 21 NOV 2018  
PRESS RELEASE OF

Portant admission définitive des candidats de la liste d'attente résultats du concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, option INTEGRATION REGIONALE ET MANAGEMENT DES INSTITUTIONS COMMUNAUTAIRES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2018-2019.

*To definitely admit candidates of the waiting list of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, REGIONAL INTEGRATION AND MANAGEMENT OF COMMUNITY INSTITUTIONS section at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2018-2019 academic year.*

**LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :**  
***THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:***

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, filière INTEGRATION REGIONALE ET MANAGEMENT DES INSTITUTIONS COMMUNAUTAIRES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, pour le compte de l'année académique 2018-2019, les candidats de la liste d'attente (communiqué n° 18/00516/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC du 05 Juillet 2018) dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de:

*Subject to the presentation of the originals of the required diplomas the following candidates of the waiting list (press release n° 18/00516/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC of 05<sup>th</sup> July 2018) of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, REGIONAL INTEGRATION AND MANAGEMENT OF COMMUNITY INSTITUTIONS section, at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC), University of Yaounde II for the 2018-2019 academic year, ranked per merit, are declared admitted. They are:*

1. NGO NJOCK CECILE FRANCOISE
2. NSOM KATHLEEN KAFKA
3. GANA JENNIFER KELMIA
4. AMVENE SERGE GUILLAUME
5. KARIVO GABRIEL
6. ANGOULA MVODO YANNICK

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

*The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.*

**LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR**  
***THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION***



*Jacques FAME NDONGO*

*celcom*